



23-06-12 Protokoll digitalt styrelsemöte kl 19.00 – 21.00

Närvarande:

Frida Tjernberg
Kerstin Hägglund
Lars Appelin
Maria Bane
Maria Landergård
Johanna Winejo-Larsson
Bisse Falk

Anmält förhinder:

Josefine Brodd
Richard Klein
Corinne Palm Kullberg

§1 **Mötet öppnas**

Frida Tjernberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§2 **Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes med visst tillägg.

§3 **Val av sekreterare och justerare**

Till sekreterare valdes Kerstin Hägglund och till justerare Maria Bane.

§4 **Föregående protokoll – 230517**

Frida meddelade att det har varit problem med signeringen varför det fortfarande inte här utlagt på hemsidan. I övrigt inget att kommentera.

§5 **Inkomna handlingar**

Inga handlingar har inkommit sedan förra styrelsemötet vilket är ovanligt då vi vanligtvis får ett antal handlingar förmedlade av SSPK varje månad. Kan bero på att styrelsen är ny och därför inte fått in rutinerna för vilka handlingar DSR ska ha. Kerstin har kontaktat SSPK:s sekreterare i frågan men inte fått svar. **Uppdrogs** åt Maria Landergård, som även är ledamot i SSPK:s styrelse, att diskutera frågan med styrelsen

§6 **Ekonomi**

Kassören Lars Appelin informerade om att han nu omplacerat plusgirokonto till ett sparkonto med 1,9% hos Nordea och även ett fasträntekonto med 6 månaders

bindningstid och 3,5% ränta. Lars har fördelat en större del av DSR kapital på dessa konton.

Därmed har DSR nu även tillgång till ett betalkort vilket bl a innebär att Frida nu kunnat ansöka om en egen Zoom licens för klubben.

Lars redovisade även intäkter och kostnader för Cupen men slutresultatet är ännu inte helt klart eftersom alla kostnader inte kunnat bokföras.

§7 Styrelsefrågor från;

- Aktivitetskommittén

Cupen

Cupen flöt på väldigt bra, stämningen var hög och en rolig helg tyckte många deltagare, funktionärer och besökare. Ett 60-tal hundar deltog på utställningsdagen och totalt 67 starter i de tre arbetande grenarna (lydnad 14, rally 21, agility 21 och Best In Work 11). Den gemensamma middagen bidrog också till den goda stämningen. I de för året nya aktiviteterna- ringträning, tunnelrace och snabbaste hund var det många deltagare och aktiviteterna upplevdes vara mycket uppskattade.

Därmed inte sagt att det kanske finns saker vi kan göra ännu bättre till nästa år.

Beslöts därför att Maria Bane och Kerstin Hägglund tar fram ett utvärderingsformulär som vi skickar till samtliga deltagare, funktionärer och till uppfödare inom klubben. Frågorna läggs även ut på hemsidan.

Inför Cupen-24 kommer Johanna att göra en skriftlig beskrivning av en funktionärs uppgifter och förväntningarna på denne så att funktionärsrollen blir ännu tydligare.

Bilder som Yvonne Broberg tagit och information från Cupen kommer i nästa nr av medlemstidningen. Tävlingsresultaten i sin helhet kommer snarast ut på hemsidan.

Frida bad alla i styrelsen fundera på namn på domare till Cupen-24.

Lägret

Johanna meddelade att 30 personer nu anmält sig till lägret varav 3 utan hund. På förekommen anledning måste vi komma ut med datum för 2024 års läger, tidigare på året.

- Avelskommittén

Maria Landergård berättade att exteriörbeskrivningar för 6 hundar genomfördes den 10.6. Det finns redan nu många anmälningar till Göteborg och några till Malmö och Dalarna.

Det första fysiska uppfödarmötet kommer att äga rum den 28 oktober. Om intresset är stort, kommer vi även att arrangera möten på andra platser. På mötet kommer Avelskommittén, Mentalgruppen och Hälsogruppen att ansvara

för olika punkter. Den 14.6 träffas man för att mer i detalj planera uppfödarmötena.

- **Mentalgruppen**
Maria Bane meddelade att gruppen nu har 100% fokus på uppföljningen av enkäten som gjorts på 1551 hundar. En övergripande redovisning av resultaten kommer att finnas i nästa nr av medlemstidningen. En mer djupgående redovisning kommer att äga rum på uppfödarmötet/na i höst.
- **Hälsogruppen**
Bisse berättade att man nyss haft möte i gruppen och då framförallt diskuterat frågan att ta upp på uppfödarmötena i höst.
- **Medlemstidningen**
- Nästa nr distribueras i augusti och temat denna gång blir Pälsvård men kommer även bli att innehålla redovisning av Mentalgruppens enkät, reportage från Cupen, lokalombudens roll mm

§8 **Övriga frågor**

- Diskuterades hur vi ska få fler lokalombud i de områden där vi idag saknar ombud. **Uppdrogs** åt Kerstin, i samråd med Johanna, att ta fram förslag till "upprop" att lägga ut på hemsidan och i tidningen.
- Frida informerade om att Anne-Lee Lindroth av sagt sig uppdraget som ansvarig för shopen. Frida har kontaktat Maria Brantemark på Brand Office för att undersöka om de kan ta över uppdraget. Brand Office tog bl a fram de mycket uppskattade handdukar som var HP priser Cupen. Styrelsen tackar Anne-Lee för ett godd arbete.
- Frida informerade om att Petra Hägglund av sagt sig uppdragen som sammankallande i valberedningen och som lokalombud. Styrelsen tackar Petra för ett gott arbete.

§9 **Nästa möte**

Nästa möte äger rum onsdagen den 23.8 kl 19.00 – 21.00.

§10 Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Kerstin Hägglund

Mötesordförande:

Justerare:



Frida Tjernberg

Frida Tjernberg

Maria Bane

Maria Bane